
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej 

w dniu 28 listopada 2007 r.

SE-PO. 0063-2-13/07

Obecni : 

Grażyna Strączek -Przewodnicząca - obecna
Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego- obecny
Marcin Musiał- obecny
Jolanta Moćko-obecna
Wiesław Konderak- nieobecny
Andrzej Świątek- obecny
Władysław Oczkowicz-obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta,  Robert  Szczupider- Dyrektor  ZIK,  Zofia Gajdzik-  Kierownik 
Wydziału Rozwoju Miasta

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1. Wykonanie budżetu Miasta za III kwartały 2007r.
2. Analiza projektu Budżetu Miasta na 2008 rok.
3. Omówienie materiałów sesyjnych
4. Sprawy bieżące

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Powitała członków Komisji Finansowo-Budżetowej.
- Proponuję by Komisję rozpocząć od analizy omówienia wykonania budżetu Miasta za III 

kwartał 2007r.
- Proszę panią Skarbnik o wprowadzenie.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia wykonanie budżetu Miasta za III kwartał 2007r.

DYSKUJA NAD WYKONANIEM BUDŻETU MIASTA ZA III KWARTAŁ 2007R.



W dyskusji udział wzięli:
W. Oczkowicz
G. Strączek 
A. Świątek
M. Musiał
I. Gawroński
J. Moćko

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

− Mam pytanie do pana Jandały.
− Stypendia dla uczniów zostały wykorzystane w 60%, natomiast inne formy pomocy nie zostały 

wykorzystane  w  takim  wysokim  procencie.  O  jakie  inne  formy  pomocy  społecznej  chodzi  i 
dlaczego zostały wykonane w tak niskim stopniu?

Adam Jandała                   -               Zastępca Kierownika Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- To  są  dotacje  na  mundurki  szkolne  dla  uczniów szkół  specjalnych  ale  Szkoła  Specjalna 
zrezygnowała z tego. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

− Dziękuje, to już jest sprawa jasna.
− Korzystając  z  obecności  pana  kierownika  mam  pytanie  dot.  dodatków  dla  nauczycieli. 

Przeczytałam opinie związków zawodowych. Uważam, że za wychowawstwo klasy powinno być 
wyższe.
 

DYSKUJA NAD PROJEKTEM UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA NA 2008 ROK REGULAMINU 
OKREŚLAJACEGO  WYSOKOŚĆ  ORAZ  SZCZEGÓŁOWE  WARUNKI  PRZYZNAWANIA 
NAUCZYCIELOM  DODATKÓW  ZA  WYSŁUGĘ  LAT,  MOTYWACYJNEGO, 
FUNKCYJNEGO,  ZA  WARUNKI  PRACY  ORAZ  NIEKTÓRE  INNE  SKĄŁDNIKI 
WYNAGRODZENIA. 

W dyskusji udział wzięli:

G. Strączek
A. Świątek
A. Jandała
I. Gawroński

Radny W. Oczkowicz zgłosił wniosek o następującej treści: 

Zwiększyć dyscyplinę w zakresie realizacji Budżetu zaplanowanego na rok 2007r. po stronie:  
wydatków- w szczególności w Dziale „700”.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

− Kto z państwa radnych jest za wnioskiem zgłoszonym przez radnego Oczkowicza?

GŁOSOWANIE 
4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty  przez Komisję. 



Radny I. Gawroński zgłosił wniosek o następującej treści:

W  pełnym  zakresie  finansowym  zrealizować  planowane  wydatki  budżetowe  roku  2007  na  
wynagrodzenia osobowe pracowników sfery budżetowej szczególnie szczebla średniego. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

− Kto z państwa radnych jest za wnioskiem zgłoszonym przez radnego Gawrońskiego?

GŁOSOWANIE 
4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty  przez Komisję. 

Radna G. Strączek zgłosiła wniosek o następującej treści:

Zwiększyć dodatek za wychowawstwo klasy do kwoty 100zł miesięcznie od dnia 1.01.2008r

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

− Kto z państwa radnych jest za wnioskiem?

GŁOSOWANIE 
4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty  przez Komisję. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

− Zamykam dyskusję.
− Kto z państwa radnych jest za przyjęciem materiału dot. analizy projektu Budżetu Miasta na 2008 

rok?

GŁOSOWANIE 
4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że materiał został pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do analizy projektu Budżetu Miasta na 2008 rok.
− Proszę panią Skarbnik o wprowadzenie.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

− Omawia projekt Budżetu Miasta na 2008 rok.



DYSKUSJA NAD PROJEKTEM BUDŻETU MIASTA NA 2008 ROK.

W dyskusji udział wzięli:
G. Strączek
I. Gawroński
A. Świątek
W. Oczkowicz

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

− Zamykam dyskusję.
− Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2007 rok. 

Proszę panią Skarbnik o wprowadzenie. 

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

Komisja nie wniosła  uwag. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Brak  mi  uzasadnienia  w  projekcie  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  umowy  najmu  dot. 
eksploatacji urządzeń i instalacji telekomunikacyjnych do celów telefonii cyfrowej znajdujących 
się na części dachu Hali Widowisko- Sportowej przy ul. Sportowej 2 w Czeladzi.

- Brak uzasadnienia również w projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
nieruchomości zabudowanej ozn. działką nr 258 k.m. 13 przy ul. Bytomskiej 70 w Czeladzi 
nieodpłatną służebnością mieszkania. 

Odpowiedzi udzieliła M. Jastrząb kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:
A. Świątek
Urszula Polak-Wałek – Skarbnik Miasta
Małgorzata Jastrząb- kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
Marcin Musiał

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 69 k.m. 19 o 
pow. 216 mkw przy ul. Staszica w Czeladzi.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

− Omawia projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 11k.m. 62 o powierzchni 2,944 
mkw położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi.

Komisja  wniosła  uwagi  do  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawki  procentowej  opłaty 
adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury 
technicznej. 



Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej 
dz.  Nr  187,  mapa 12  o  powierzchni  763  mkw,  KW 1821  położonej  przy  ul.  Rynek 26 w 
Czeladzi. 

Ireneusz Gawroński                      -               Zastępca Komisji Finansowo- Budżetowej  

- Omawia projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych.

DYSKUSJA  NAD  PROJEKTEM  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  USTALENIA  WYSOKOŚCI  DIET 
RADNYCH.  

W dyskusji udział wzięli:
A. Świątek
G. Strączek
I. Gawroński
W. Oczkowicz
M. Musiał

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek 
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